
 zخوزستان

 zاراک

مربی آلومینیوم اراک شرایط تیمش را 
خوب توصیف می کند. وحید فاضلی 
می گوید: »یک اردوی حدوداً ۱۰ روزه در تهران 
داشتیم که بیشتر هدف مان بهبود شرایط 
فیزیولوژیکی و جسمانی بازیکنان ما بود و 
اینکه پروسه پایه تیم سازی را از اینجا داشته 
باشیم. خدا را شکر تا حدودی موفق بودیم. 
دو بازی دوستانه در این اردو انجام دادیم 
که هر دو مساوی شد؛ ما تمام نفرات مان 
را در این دو بازی دیدیم. چهار نیمه با 
ترکیب متفاوت بودیم. قصد داشتیم تمام 
نفرات مان را محک بزنیم و با توجه به اینکه 
در برخی از پست ها با جدایی بازیکنان مان 

روبه رو بودیم سعی کردیم در زوج سازی و 
آشنایی نفرات با یکدیگر کمک کنیم و به 
لحاظ جسمانی سعی کردیم تیم را به یک 
شرایط ایده آل برسانیم. دو روز تعطیلی 
داریم. ان شاءالله از ۲۸ تیر تمرینات مان را 
در اراک شروع می کنیم و در ۴ مرداد ماه به 
تهران برمی گردیم که یک سری از بازی های 
دوستانه را با تیم های لیگ برتری انجام 
بدهیم.« او با اشاره به دودستگی در تیم 
ملی این طور می گوید: »تصمیمات مدیریتی 
شاید باعث شود بازیکن به یک سری 
مسائل ورود کند که به او مربوط نیست 
ولی نمی توان گفت سرمربی تیم با توجه به 

تصمیماتی 
که می گیرد در 

این دودستگی 
کسی  ؛  ه د نبو خیل  د

که نزدیکترین نفر به بازیکنان و پدر این 
مجموعه بوده. شاید ایشان هم کمی مقصر 
بود که تیم به این شرایط رسید ولی قطعاً 
بحث حمایتی مدیریت فدراسیون هم 
تأثیرگذار بوده که بازیکنان به بازی هایی 
وارد شوند که به آنها مربوط نمی شود. زمانی 
که بازیکن وارد این شرایط شود قطعاً آن 
مجموعه وارد حاشیه شده و نیاز به بازبینی 

در شرایطش دارد .«

وحید فاضلی: 

آلومینیوم از نظر بدنی 
ایده آل خواهد شد

تهامی: برای مربیان 
غیربومی هزینه 

می کنند ولی برای 
بومی ها نه

سه شنبه  28 تیر 1401  سال بیست و ششم  شماره 7083  

در آینه لیگ
11فوتبال ایران

بعد از برگزاری جلســات کمیته فنی و تحلیل وضعیت موجود تیم فوتبال ســایپا، 
محمــود فکری که کارنامه درخشــانی در مســابقات لیگ یــک دارد و با هدایت او 
نفــت مسجدســلیمان از لیگ دســته یک بــه لیگ برتر راه یافــت و حتی تیم های 
شــاهین بوشــهر و آلومینیوم اراک که تا نیمه راه ســکان هدایت آنها را در اختیار 
داشــت، نهایتاً لیگ برتری شــدند، ســرمربی ســایپا شــد. کمیته فنی باشــگاه در 
نهایــت از بیــن گزینه هــای ســرمربیگری مســئولیت هدایت نارنجی پوشــان را به 

محمود فکری ســپرد.

بازیکــن تیــم فوتبال ذوب آهن قراردادش را با این تیم تمدید کرد. آرمان 
قاســمی می گوید: »با توجه به شــرایطی که در ســال گذشــته داشــتم، از 
حضــور در ذوب آهــن راضــی بودم و تصمیم گرفتم به کار با این تیم ادامه 
دهــم؛ ذوب آهــن از تیم های خوب ایران اســت که افتخــارات زیادی را در 
میادیــن داخلــی و خارجی  کســب کرده اســت. از ویژگی هــای خوب تارتار 
این است که به بازیکنان اعتماد کامل دارد و به آنها آزادی عمل می دهد 

تا بازیکنان بتوانند خودشــان را نشــان دهند.«

آرمان قاسمی:محمود فکری

راضی بودم تمدید کردمسرمربی سایپا مشخص شد

مالکان باشــگاه رایکای بابل مدتی پیش تصمیم گرفتند این باشــگاه را به 
مجموعه ای دیگر واگذار کنند و در همین راستا با مدیران باشگاهی به نام 
موج ســواران نوشــهر به توافق رســیدند. با وجود توافق صورت گرفته، این 
انتقــال بــا مخالفــت مســئولان اســتانی منتفی شــد و رایکا در فصــل آینده 
نیــز  شــرکت می کنــد. پیمــان منیــری مالک باشــگاه رایــکا اعلام کــرد که از 

فــروش امتیاز منصرف شــده و به تیمــداری ادامه می دهد.

رایکا

سهمیه بابل حفظ شد

ابراهیم تهامی با اعلام شروع 
تمرینات رسمی استقلال ملاثانی 
در زمین مخابرات اهواز، این طور 
حرف می زند: »تست گیری از 
بازیکنان شهر فوتبال خیز ملاثانی 
در همین شهر انجام شد زیرا 
این تیم متعلق به مردم خوب 
که  است  نی  ملاثا لی  تبا فو و 
خوشبختانه نفراتی را هم برای 
حضور در تیم انتخاب کردیم. 
تمرینات اصلی امروز با حضور 
بازیکنان مدنظر آغاز می شود. 
تمام تلاش ما این است که برای 
نام باشگاه ملاثانی تیم خوبی 
لبته اسکلت  ا را جمع کنیم. 
تیم فصل گذشته حفظ شده 
و امیدوارم مابقی قرارداد این 
بازیکنان پرداخت شود تا همه 
ر در  نگیزه بسیا زیکنان با ا با

تمرینات حضور پیدا کنند.«
سرمربی تیم فوتبال استقلال 
ملاثانی حرف هایش را این طور 
ادامه می دهد: »حدود ۳۵ روز 
دیگر لیگ یک کشور آغاز می شود 
و باتوجه به اینکه زمان لازم و 
مورد نیاز را از دست داده ایم باید 
تلاش کنیم در زمان باقی مانده 
بازیکنان به آمادگی نسبی برسند.  
من یکی از مربیانی هستم که 
بهترین آنالیز را از تیم های حریف 
خواهم داشت و در استقلال 
ملاثانی هم می توانم این کار 
را بخوبی انجام دهم. من حتی 
زمانی که کمک مربی قلعه نویی، 
فیروز کریمی و مهابادی بودم 
نکاتی را به آنها درباره تیم ها 
و بازیکنان رقیب می گفتم که 
نشانه دقت لازمم در ارزیابی از 

تیم ها بود.«
ش  تلا ینکه  ا ن  بیا با  می  تها
نی  ثا ملا ل  ستقلا ا می کنیم 
با بهبود شرایط در رده خوبی 
قرار بگیرد، می گوید: »البته در 
حال حاضر این تیم از شرایط 
لازم برای صعود به لیگ برتر 
برخوردار نیست. ما برای اینکه 
بدانیم توانایی ایستادن در چه 
جایگاهی را داریم باید ببینیم 
چقدر برای تیم هزینه می شود 
نیم  نی را می توا زیکنا و چه با
جذب کنیم. شرط موفقیت در 
هر باشگاهی میزان هزینه آن 
برای تیمداری است. متأسفانه 
ست  یبه پر غر ما  ن  لا مسئو
هستند و برای مربیان غیربومی 
هزینه های آنچنانی می کنند، آن 
وقت به مربیان بومی اهمیت 
لازم را نمی دهند که امیدوارم 
این نگاه تغییر کند. به هر حال 
در تلاش هستیم تا بتوانیم تیم 
را برای رقابت های پیش رو بخوبی 
آماده کنیم و همه دست به دست 
هم دادیم تا بتوانیم شرایط را 
مهیا کنیم. باور کنید استقلال 
ملاثانی با هوادارانش زنده است 
و فوتبال دوستان این شهر هر نوع 

حمایتی را ازتیم خواهند کرد.«

وصال روحانی
روزنامه نگار

کنایه سنگین 
سپاهان به 

هواداران 
پرسپولیس؛ حالا 

رامین در کنار ماست
جذب رامین رضاییان 

از آن دسته خرید های 
سپاهان بود که حسابی 
هواداران این تیم را که 

کری سفت و سختی با 
پرسپولیسی ها دارند، 

خوشحال کرد و حالا 
آنها اگرچه سروش 

رفیعی، گئورگی 
گولسیانی و دانیال 

اسماعیلی فر را در تهران 
و اردوی پرسپولیس 

می بینند، ولی از اینکه 
مدیران باشگاه شان 

توانسته  اند یکی از 
تعصبی ترین بازیکنان 

چند سال اخیر جبهه 
سرخ را به خدمت 

بگیرند، احساس رضایت 
دارند. در همین راستا 
یکشنبه شب گذشته 

محمدرضا ساکت 
واکنش متفاوتی به 

این خرید داشت و 
حالا صفحه رسمی 

اینستاگرام باشگاه نیز 
با استفاده از جمله »حالا 

رامین در کنار ماست« 
به نوعی به پرسپولیس 
و هوادارانش کنایه زده 

است. البته که رامین 
رضاییان در لیست مازاد 

یحیی گل محمدی قرار 
گرفت، ولی به دلیل 

حواشی  ای که جدایی 
این بازیکن به همراه 
داشت، مدافع راست 

تیم ملی ایران در جام 
جهانی 2018 از انگیزه 

بالایی برای درخشش در 
ترکیب سپاهان برخوردار 

است و در این بین 
کنایه های سردار آزمون 

نیز او را برای اثبات دوباره 
توانایی هایش 

جری تر هم کرده 
است.

ZOOM

حالا که رامین رضاییان هم سپاهانی شده است

چالش های تازه طلایی های اصفهان

پیوستن رامین رضاییان به سپاهان، 
امیدهای این تیم اصفهانی را برای 
فصل جدید لیگ برتر فوتبال کشور 
افزایش بخشیده است. رضاییان البته 
در ۳۴ سالگی هیچ نشانی از آن بازیکن 
درخشان و کارگشای ۱۰ سال پیش که 
از راه آهن آمد و در پرسپولیس ستاره 
شد، ندارد و در نیم فصل دوم مسابقات 
سال پیش که بعد از پنج سال دوری از 
جمع قرمزها به پرسپولیس پیوست، 
آنقدر بد کار کرد که سرخ ها در پایان 
و  فصل هیچ اشتیاقی برای حفظ ا

نشان ندادند. 
رضاییان نه تنها انتظارات فنی را برآورده 
نکرد، بلکه در اظهاراتی خلاف واقع، 

مدعی شد که مجانی برای قرمزها بازی 
کرده و از این طریق منت بزرگی را بر سر 
آنها گذاشت غافل از اینکه مدیرعامل 
باشگاه فردای همان روز دست او را 
رو می کند و خبر از پرداخت مبلغی 7 
میلیارد تومانی به او از سوی باشگاه 
آن هم حداکثر برای انجام ۱۲ بازی 

خواهد داد. 
به واقع یحیی گل محمدی از تضادها 
یر  و صحبت های خلاف واقع و سا
مسائل نه چندان درست رضاییان 
چنان ناامید شد که از همان روزهای 
پایانی فصل مصمم شد رضاییان را رد 
کند و به دومین مقطع حضور وی در 
جمع قرمزها پس از گذشت فقط ۵ ماه 

پایان بخشد.
 

کینه ای که در دل ها ماند
عده ای معتقدند رویکرد طلایی های 

اصفهان به این پیستون راست نامدار 
که طی پنج سال گذشته در سه تیم 
باشگاهی قطر و در لیگ بلژیک هم 
به میدان آمد، نوعی تلافی کوچ پر 
سر و صدای سه بازیکن سپاهان 
۵۰ روز گذشته  به پرسپولیس در 
بوده است. این سه بازیکن دانیال 
نی و  اسماعیلی فر، گئورگی گولسیا
سروش رفیعی هستند و بدیهی است 
که از همان بدو انتقال شان به جمع 
قرمزهای تهرانی، سپاهان کینه این 
مسأله را به دل گرفته و در پی جبران 

آن بوده باشد.
 

آن سه نفر کجا، رضاییان کجا؟
با این حال آمادگی و میزان کارایی بالای 
سه بازیکن مورد بحث و کیفیت نازل 
کار رضاییان در حال حاضر به گونه ای 
است که به هیچ رو نمی توان آمدن 

این بال راست کمرنگ شده را جبرانی 
حتی کوچک بر پرسپولیسی شدن سه 
بازیکن سپاهان تلقی کرد و به واقع آن 

سه بازیکن کجا و رضاییان کجا. 
با این حال چون سپاهان از قبل هم 
انبوهی از بازیکنان خوب را در اختیار 
داشته، بر این باور است که نه رفتن 
سه بازیکنش به پرسپولیس و نه انتقال 
چندی پیش مهاجم معروفش سجاد 
شهباززاده )آقای گل لیگ بیستم( به 
استقلال، قدرتش را زائل نمی کند و این 
تیم قادر است دوباره به سوی قهرمانی 
خیز بردارد و از مدعیان لیگ بیست و 

دوم هم باشد.
 

آنچه مورایس نمی داند
شاید امیدواری های سپاهان مثلاً حول 
این محور باشد که رضاییان بتواند مثل 
گذشته سانترهای مؤثری را از سمت 

راست صورت بدهد و مهاجمی مثل 
شهریار مغانلو از آنها گل های لازم را 
برای طلایی های اصفهان بسازد. برای 
ژوزه مورایس، سرمربی پرتغالی جدید 
سپاهان همه این موارد تجربیات 
تازه ای است و او هیچ یک از نفراتی را 
که وصف شان را آوردیم، نمی شناسد 
و از روابطی که گفتیم، مطلع نیست. 

با این وجود هر چه در ارتباط با انتقال 
رضاییان به سپاهان روی بدهد، در 
درجه اول شامل مورایس می شود و 

اوست که باید تیم را جمع کند. 
وی نمی داند که رضاییان در گذشته چه 
بازیکن بهتری بوده و چه نزول شگرفی 
داشته ولی با هر دیدگاهی محکوم به 
استفاده از وی است. مسأله ای که 
طلایی ها را در فصل تازه ای که از ۲۰ روز 
دیگر شروع می شود، وارد چالش های 

تازه و اضافه ای خواهد کرد.


